
 

 
Referat af Bestyrelsesmøde - Onsdag d. 11. oktober 2023, ca. kl. 17:30-19:30  

Indkaldelse og dagsorden 
Indkaldte: IGK Bestyrelse 2023 + IGC 
Afbud: Thomas, Merete og Claus – Henning med på Facetime 

Mad i forbindelse med mødet, Atle laver sandwich til os.  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Godkendelse af seneste referat  
 

3. IGC/IGK 
- Samarbejdsudvalg - Afholdes i slut oktober, vi finder dato 
 -  På dette møde planlægges hele 2024, med 3-4 møder hen over året 
  7. november kl. 19:00 
 - Tiltag omkring bedre oprydning på banen (besked sendt ud), hvad gør vi i 2024? 
  Tiltag til afslutningsturneringen omkring opsamling af skodder og snus poser 
- Sponsorarbejde  
 - Vores nye eliteudvalg vil gerne arbejde mere målrettet med sponsorer 
 - IGK lægger op til tættere samarbejde på dette område 
 - Planlægning af møde i 2023 omkring plan for 2024 asap? 
  Møde i november 2023, gerne tidligt.  
- Prisændringer 
 -  Spande på range bliver dyrere for ikke-medlemmer 
  40 kr. pr. spand (35 bolde) - Boldkort 1.000,- kr. for 1080 bolde.  
  Der er styr på nye bolde til kommende sæsoner 
 - Gæstegreenfee er sat op (for at give bedre plads til medlemmer) 
  380/480 MB, Gæst 295/370 MB, 225/275 IM, Gæst 175/225 IM  
  Træningsmedlemskab indføres til kr. 2.200,- om året/kr. 125,- om dagen 
- Bane - respekt for reglerne (manglende) 
 - Formand har sendt besked ud om dette 
  Karantæne for at ignorere banelukning - 14 dages karantæne 
  Der udarbejdes kommunikation omkring dette 
  Debat om runder der starter fra hul 10 
-  Formand udarbejder ny version af ordens reglementet 
 - Hvad gør vi mere i 2024? 
 - IGC lægger op til restriktioner omkring no-show, bekræftelser. 
  JH starter op med No-Show mails igen  
  Ved gentagne gange på no-show kommer der restriktioner 
- Status på nye tiltag og planer for fremtiden 

https://ishojgolf.dk/wp-content/uploads/Referat_2023_09_10.pdf


  Laderstandere har været alt for forsinket, men er tættere på end før 
  Der arbejdes stadig på tilladelser til forskellige projekter  
-    
 

4. Generalforsamling 2024 
- Kontingent forhøjelse grundet stigende DGU kontingent og øgede økonomi udgifter 
- Klubkontingent er ikke steget i 18 år. 
- Vi kan ikke hæve kontingent før 2025 – forslag 400,- i stedet for 300,- 
- evt. ny dato for GF/vedtægtsændringer så vi kan justere kontingent mere effektivt? 
 Vi bliver nødt til at hæve kontingent for at imødekomme ovenstående øgede udgifter. 
 Vigtigt punkt til næste møde, hvor flere er tilstede til at debattere mulighederne. 
 

5. Økonomi  
- Merete er ikke til stede 
 udsat til næste møde 
 

6. Opdateringer fra udvalg/KiK 
- Bane-, regel og handicapudvalg (KK)  
 Kent har fremsendt seneste referat 
- Breddeudvalget (MO) 
 Succes med overnatningstur til fremmed bane, 24 medlemmer var  
 Afslutningsturnering er ved at blive forberedt (4. november) 
- Eliten (JH) 
 Nyt udvalg er i gang, ambitioner om oprykning for så mange hold som muligt i 2024 
- TU (JH) 
 Afslutningsturneringen er lige om hjørnet, men ellers god tilslutning til turneringerne 
 i 2023.  
 Klubmesterparkeringsskilte er nu sat op 
 

7. Eventuelt 
 Intet til referat. 

https://drive.google.com/file/d/1L9SQigNwQ41qtZSzkRzyPdqmsL7LTtF0/view?usp=sharing

